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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SÂNIOB
Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România

Tel: 0259 / 441128; CUI:4820291
e-mail:registratura@saniob.ro; Web:www.saniob.ro

NR. 3126 /15.10.2021

PROCES-VERBAL

Incheiat azi15.10.2021 in sedinta ordinară a Consiliului local al comunei Sâniob, stabilită și
convocată prin dispozitia primarului nr.108/07.10.2021, sedință care a avut loc la sediul administrativ al
acestei institutii publice, ora 10.00, cu respectarea măsurilor de protecție COVID-19.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Zatyko Stefan-Adalbert, Braun Laszlo, Kiss
Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru , Laszlo Sandor, Erdei Dănut-Eugen, Buzas Ioan-Nicolaie,
Torok Ianos, Kubola-Penzes Ida-Krisztina si Opre Viorel-Florian.

A absentat nemotivat dl consilier,Molnar Jozsef,
Au participat de drept:D-ul Zatyko Jacint – primarul comunei Sâniobși d-na Mela Maria-

Elena – secretar general .

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 10 consilieri locali din totalul de 11
consilieri in functie, iar ședința este deschisă cu intonarea imnului național,

D-l Laszlo Sandor, consilier local, anunță că este în conflict de interes față de proiectul de hotărâre,
punctul unsprezece din ordinea de zi, astfel că se va abține de la vot.

La deschidereaședintei, dl primar invită pe dl Laszlo Sandor, presedintele deședință, să preia
conducereaședinței și să supună spre dezbaterea Consiliului local al comunei Sâniob,proiectul ordinii
de zia ședintei ordinare, având următoarele propuneri:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din 15.10.2021.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din 23.09.2021
3.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Sâniob pe anul2021.
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar al comunei
Saniob pe trimestrul III, anul 2021
5. Proiect de hotărâre aprobarea Planurilor de amplasament si delimitare a unor străzi din comuna
Sâniob în vederea constituirii de numere cadastrale noiși înscrierea in CF a domeniului public.
6. Proiect de hotărâre privind aprobare PUZ(Plan Urbanistic Zonal) și Regulament local aferent
pentru lucrarea „Înfiin țare Cămin cultural în localitatea Sâniob, comuna Sâniob, județul Bihor ”
7. Proiect de hotărâre PRIVIND APROBAREA INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI,
COFINANȚAREA ȘI PARTICIPAREA LA PROGRAMUL NAȚIONAL DE INVESTI ŢII "ANGHEL
SALIGNY" PENTRU OBIECTIVUL „MODERNIZARE STRĂZI DE INTERES LOCAL ÎN COMUNA
SÂNIOB, LOCALITATEA SÂNIOB, JUDEȚUL BIHOR”
8. Proiect de hotărâre privind insusirea variantei finale a proiectului de stema a comunei Sâniob,
județul Bihor .
9. Proiect de hotărâre privind modificarea Structurii organizatorice şi a Statului de funcţii pentru
aparatul de specialitate al Primarului Comunei Sâniob
10. Proiect de hotărâre privind actualizarea valorilor de inventar aferente bunurilor proprietate
publica a comunei Sâniob

SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI
11. Proiect de hotărâre privind darea în folosin ţă gratuit ă către Fundația ProSzentjobb a unui
spațiu din imobilul situat în comuna Sâniob, sat Sâniob nr.43, jud.Bihor.
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12.Proiect de hotărâre PRIVIND APROBAREA INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI,
COFINANȚAREA ȘI PARTICIPAREA LA PROGRAMUL NAȚIONAL DE INVESTI ŢII "ANGHEL
SALIGNY" PENTRU OBIECTIVUL „MODERNIZARE STRĂZI ȘI DRUMURI DE INTERES
LOCAL ÎN COMUNA SÂNIOB, LOCALITĂȚILE SÂNIOB, CIUHOI, CENALO Ș ȘI SFÂRNAȘ,
JUDEȚUL BIHOR”
13.Proiect de hotărâre PRIVIND APROBAREA INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI,
COFINANȚAREA ȘI PARTICIPAREA LA PROGRAMUL NAȚIONAL DE INVESTI ŢII "ANGHEL
SALIGNY" PENTRU OBIECTIVUL „REALIZARE RE ȚEA DE CANALIZARE ÎN COMUNA
SÂNIOB, SATELE CIUHOI ȘI SFÂRNAȘ, JUDEȚUL BIHOR”
14. DIVERSE.

Dl președinte deședință arată că ordinea de zi a suferit modificări, astfel, din cauză că proiectul
privind rectificarea bugetului nu a putut fi finalizat, acest punct a fost retras de inițiator de pe ordinea de zi.
În plus, ordinea de zi va fi suplimentată cu încă trei puncte.

Drept urmare ordinea de zi, cu modificările și completările ulterioare, este aprobata cu 10 voturi
pentru, adoptându-seHotărârea nr.77.

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul
verbal al sedintei ordinare din data de 23.09.2021, pe care presedintele de sedinta l-a supus spre aprobarea
Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 10 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, adoptandu-
seHotararea nr.78.

Punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei
Sâniob pe anul 2021,- este RETRAS.

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere
a exerciţiului bugetar al comunei Saniob pe trimestrul III, anul 2021,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt obiecții.

dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul patru al ordinii de zi,
adoptându-seHotararea nr.79, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotrivași 0 abțineri.

La punctul cinci din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea Planurilor de
amplasament si delimitare a unor străzi din comuna Sâniob în vederea constituirii de numere
cadastrale noiși înscrierea in CF a domeniului public.

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Laszlo Sandor arată că materialul a fost studiat înședința de comisiiși nu sunt obiecții.
Dl primar, arată că, cu acest proiect am finalizat cadastrarea tuturor străzilor din comună, urmând

ca cele două firme de topografi să facă înscrierile în Cartea funciară. Binențeles, că aceste lucruri puteau fi
făcute demult, dar asta este... În același timp, vreau să vă aduc la cunoștință că urmează, din nou, să
demarăm Cadastrul sistematic. Primul contractștim că nu s-a finalizat, echipa care a fost contractată nu a
reușit să ducă la bun sfârșit nici măcar un sector. Am semnat contractul cu OCPI pt finanțarea de 160.000
lei, urmând ca într-un anumit termen să contractăm o firmă de execuție.

Dl Laszlo Sandor, președinte deședință, mulțumește pentru intervenție .
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul cinci al ordinii de zi,

adoptandu-seHotararea nr.80, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctulșase din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea PUZ(Plan Urbanistic
Zonal) și Regulament local aferent pentru lucrarea „Înfiin țare Cămin cultural în localitatea Sâniob,
comuna Sâniob, județul Bihor ” .

Dl președinte deședință invită la discuții.
Nu se înscrie nimeni.
Dl președinte deședință arată că materialul a fost studiat înședința de comisiiși nu sunt obiecții.
dl. Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctulșase, adoptandu-se

Hotararea nr.81, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .
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La punctulșapte din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind APROBAREA INDICATORILOR
TEHNICO-ECONOMICI, COFINANȚAREA ȘI PARTICIPAREA LA PROGRAMUL NAȚIONAL DE
INVESTIŢII "ANGHEL SALIGNY" PENTRU OBIECTIVUL „MODERNIZARE STR ĂZI DE
INTERES LOCAL ÎN COMUNA SÂNIOB, LOCALITATEA SÂNIOB, JUDEȚUL BIHOR” ,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Nu se înscrie nimeni.
Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat înședința de comisii, nu sunt obiecții,

fiind avizat favorabil.
dl. Președinte deședință supune la vot punctulșapte al ordinii de zi, adoptandu-seHotărârea

nr.82, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul opt din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind insusirea variantei finale a
proiectului de stema a comunei Sâniob, județul Bihor,

Dl președinte deședință invită la discuții.
D-na secretar general arată că cele trei variante de stema au fost supuse procedurii de dezbatere

publică și nu au fost depuse sugestiiși opinii până la termenul stabilit .
Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat înședința de comisii, nu sunt obiecții,

fiind avizat favorabil, iar opțiunea consiliului local privind varianta finală a stemei este varianta 1.
dl. Președinte deședință supune la vot punctul opt al ordinii de zi, adoptandu-seHotărârea nr.83,

cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul nouă din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind modificarea Structurii
organizatorice şi a Statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului Comunei Sâniob,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Nu se înscrie nimeni.
Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat înședința de comisii, nu sunt obiecții,

fiind avizat favorabil.
dl. Președinte deședință supune la vot punctul nouă al ordinii de zi, adoptandu-seHotărârea

nr.84, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul zece din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind actualizarea valorilor de
inventar aferente bunurilor proprietate publica a comunei Sâniob,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl primar arată că avem obligația că la trei ani să reevaluăm toate obiectele de inventar, astfel am

contractat serviciul unui evaluator autorizatși am pregătit noile valori de inventar pentru aprobare, urmând
ca după emiterea HCL, d-na contabil să cuprindă în contabilitate noile valori de inventar.

dl. Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul zece, adoptându-se
Hotărârea nr.85, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI

La punctul unsprezece din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind darea în folosin ţă gratuit ă
către Fundația ProSzentjobb a unui spațiu din imobilul situat în comuna Sâniob, sat Sâniob nr.43,
jud.Bihor.,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Nu se înscrie nimeni.
Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat înședința de comisii, nu sunt obiecții,

fiind avizat favorabil.
dl. Președinte deședință supune la vot punctul unsprezece al ordinii de zi, adoptandu-se

Hotărârea nr.86, cu 9 voturi pentru, 0 voturi împotrivă și 1 abtinere, dl Laszlo Sandor - conflict de
interese, fiind presedintele fundatie Proszenjobb.

La punctul doisprezece din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind APROBAREA
INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI, COFINAN ȚAREA ȘI PARTICIPAREA LA
PROGRAMUL NAȚIONAL DE INVESTI ŢII "ANGHEL SALIGNY" PENTRU OBIECTIVUL
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„MODERNIZARE STRĂZI ȘI DRUMURI DE INTERES LOCAL ÎN COMUNA SÂNIOB,
LOCALITĂȚILE SÂNIOB, CIUHOI, CENALO Ș ȘI SFÂRNAȘ, JUDEȚUL BIHOR” ,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Nu se înscrie nimeni.
Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat înședința de comisii, nu sunt obiecții,

fiind avizat favorabil.
dl. Președinte deședință supune la vot punctul doisprezece al ordinii de zi, adoptandu-se

Hotărârea nr.87, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul treisprezece din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind APROBAREA
INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI, COFINAN ȚAREA ȘI PARTICIPAREA LA
PROGRAMUL NAȚIONAL DE INVESTI ŢII "ANGHEL SALIGNY" PENTRU OBIECTIVUL
„REALIZARE REȚEA DE CANALIZARE ÎN COMUNA SÂNIOB, SATELE CIUHOI ȘI SFÂRNAȘ,
JUDEȚUL BIHOR” ,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Nu se înscrie nimeni.
Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat înședința de comisii, nu sunt obiecții,

fiind avizat favorabil.
dl. Președinte deședință supune la vot punctul treisprezece al ordinii de zi, adoptandu-se

Hotărârea nr.88, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse

Dl președinte deședință Laszlo Sandor invită la discuții.
Dl primar arată că el are câteva probleme pe masă de rezolvatși pe care dorește să le pună în

atenția consiliului local. Astfel, există notificarea din partea Electrica, înregistrată în data de 8 septembrie,
prin care se solicită comunicarea numărului de camere video conectate la rețeaua energiei electrice fără
contor și în același timp să prezentăm contractul de furnizare a energiei electrice, încheiat pentru aceste
dispozitive, precumși locul de furnizare.

- d-lor consilieri, după această notificare, în urma analizării situației, constatăm că, pentru
camerele video instalate prin anul 2016, nu avem nici un fel de contract cu Electrica. Practic, primăria fură
curentul. Nuștiu ce putem să mai găsim în urma conducerii anterioare... investiția a costat mai mult de
două miliarde de lei, sistemul video este egal cu zero, adică nu poți să identifici pe nimeniși nimic... lângă
asta furăm și curentul, nu avem nici contract. Chiar pentru asta mă chinuiesc să obțin aviz de la Electrica,
pentru proiectul wifi, câștigat în anul 2019. Nu am curaj să montez până nu primesc avizul lor. Acum, dacă
nu luăm măsuri, ne putem trezi că vine Electricași dă jos toate instalațiile. Și, așa cum a zis dl Molnar că
pentru ce a semnat răspunde... să fie sigur că urmează să răspundă.

O altă problemă pe care dl primar o pune în discuție este sesizarea cetățenilor cu privire la vecinul
lor de la nr.60, unde Kohelka Belași Kohelka Aron dețin un număr de 38 vaci,și pe care le cresc în
gospodăria proprie a casei. Acestea produc disconfort prin miros puternic de la gunoiul de grajdși
contaminează fântânile din jur. Dimineața și seara, când vacile mergși se întorc de la pășune nu se poate
circula pe drumși trotuare din cauza gunoiului produs de animale. Astfel, solicită ca în condițiile legii,
obligarea celor doi să mute animalele în afara localității.

Dl primar arată că, știe că această problemă nu aparține Consiliului local, dar are nevoie de sfaturi
în această problemă. Primăria a somat de mai multe ori faptul de a muta animalele în afarasatului. A tot
promis, dar nu a făcut nimic. Știe că e greu în domeniul creșterii animalelor, chiar a practicat câțva ani
această activitate, dar, în sat nu ai cum să ții atâtea animale... n-ai cum, nu sunt condiții. Iar, dacă reușim să
asfaltăm și străzile, ce o să fie ? Nu putem să restricționăm accesul la pășune, dar am rugat de multe ori să
pună văcarii să aibe grijă ca vacile să nu distrugă pomii, parcul, să măture trotuarele în urma lor, fapt care a
fost respectat poate de două ori, dar nu pot să chem în fiecare duminică salariații noștri să măture trotuarele,
când merge lumea la biserică.

Dl Kiss Stefan Alexandru arată că nu ar fi nici o problemă dacă gospodăria ar fi aranjată, betonată,
ca și în vest, unde într-o parte e restaurantul, în cealaltă este grajdul. Acele animale nu ies afară, stau
permanent în grajd. Asta ar trebui să-i cerem și lui, să respecte niște norme, inclusiv betonarea unei
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platforme de gunoi pentru depozitareși cu scurgere pe o parte. Dacă nu respectă, următorul pas pot fi
amenzile.

Dl Zatyko Stefan arată că aplicând amenzi nu am rezolvat nimic, iar banii aceia iar putea folosi la
investiții.

Dl Kiss Stefan arată că, personal i-a spus că-l ajută, îi dă 10 stâlpi să poată construi o stabulație
liberă, afară pe pășune, ca să nu mai traverseze zilnic satul, de la pășuneși înapoi. Dar tot degeaba. Singura
măsură care ar putea fi valabilă este să i se impună modernizarea.

A treia problemă, pe care dl primar dorește să o pună în discuție este legată de canalizare. S-au
început de ceva vreme racordările, e foarte greu, pentru că la fiecare săpătură găsim ceva minune, că așa au
fost făcute... că din 650 milioane lei, 655 mii lei a fost contribuția comunei. Am reușit să aducem un
tehnolog cu care să putem porni stația de epurareși între timp am găsit acolo că nu avem ieșire din stația
de epurare. Inginerul a scris acolo o pagină întreagă despre lipsuri, sper să putem să remediemși situația
asta, dar vă dați seama că e greu, după recepție să mai aduci firma înapoi să facă ce nu au făcut. Dar dacă
n-o să pornească lucrurile pe partea pozitivă, atunci, bine-nțeles că voi merge mai departe, pentru că aici e
vorba de o sumă imensă, lucrurile nu au fost făcute conforme, iar la suma asta sigur DNA va mișca
lucrurile. Deci, sigur nu o să mă opresc. Cineva trebuie să răspundă și aceia sunt primarulși dirigintele de
șantier care au semnat actele.

Dl presedinte de sedinta invitași la alte discuții.
Alte probleme, nu s-au mai discutat.
D-l Laszlo Sandor – presedintele de sedinta:

- Declar sedința incheiata!
Vămulțumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PREȘEDINTE DE ȘEDINTA SECRETAR GENERAL
Sandor LASZLO Maria-Elena MELA


